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Protokół Nr X/2019 

X Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

z dnia 27 sierpnia 2019 roku 

odbytej w Sali Obrad Rady Powiatu Tczewskiego  

przy ulicy Piaskowej 2 

 

Rozpoczęcie sesji godz. 10 
12 

 

1. Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego – Marek Modrzejewski otworzył  

X sesję Rady Powiatu Tczewskiego.  

 

2. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad 

(obecnych 22 radnych – brak Radnego Witolda Sosnowskiego). Lista obecności radnych 

oraz lista obecności zaproszonych gości stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

Radni Powiatu Tczewskiego nie wnieśli uwag do przekazanego porządku obrad. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

3. Zgłaszanie wniosków do porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

 

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu Tczewskiego 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

odpowiedziach na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie 

międzysesyjnym 

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 2019 roku 

8. Informacja na temat złożonych przez radnych interpelacji w I półroczu 2019 roku 

9. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych za I półrocze 2019 roku 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Pelplinie, ul. Sambora 5 (druk Nr 57/2019) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Tczewski (druk Nr 58/2019) 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone będą środki pochodzące z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2019 r. (druk Nr 59/2019) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Ogniska Wychowawczego im. Kazimierza 

Lisieckiego „Dziadka” w Tczewie (druk Nr 60/2019) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponaglenia (druk Nr 61/2019) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na uchwałę Nr 34/110/2019 

Zarządu Powiatu Tczewskiego z dnia 13 czerwca 2019 roku zmieniającą Regulamin 

Organizacyjny Starostwa Powiatowego w Tczewie (druk Nr 62/2019) 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Rzemieślniczych i Kupieckich 

w Tczewie (druk Nr 63/2019) 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania  i rozliczania 

dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie powiatu tczewskiego 

przez inne niż Powiat Tczewski osoby prawne lub fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobierania i wykorzystania (druk Nr 64/2019)  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2019 rok (druk 

Nr 65/2019) 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/26/2018 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 

21 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2019 - 2030 (druk Nr 66/2019) 

 

20. Interpelacje i zapytania 

21. Wnioski, oświadczenia i informacje 

22. Zakończenie obrad 

4. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu Tczewskiego 

 

Obecni Radni Rady Powiatu nie wnieśli uwag do wcześniej przekazanego protokołu . 

 

5. Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu  

Tczewskiego 
 

Radny Stanisław Smoliński zapytał o finansowanie inwestycji związanej z podwyższeniem 

komina, wyburzenie murków na terenie byłego Powiatowego Zarządu Dróg oraz o postęp prac 

związanych z remontem Mostu Tczewskiego. 

 

Starosta Tczewski Mirosław Augustyn poinformował, że po protestach mieszkańców  

i spotkaniach z dzierżawcą stwierdzono, iż dotychczasowy komin jest za niski, a finansowanie 

inwestycji związanej z podniesieniem komina będzie po stronie dzierżawcy. Dodał, że 

wyburzenie murków jest konieczne ze względu na gabaryty autobusów, a także ma 

spowodować swobodny wjazd w celu serwisowania i to również będzie finansowane przez 

dzierżawcę. Starosta Tczewski odniósł się również do przebudowy Mostu Tczewskiego i 

przekazał, że ze względu na wysoki stan wody prace zostały wstrzymane. Dodał również, że za 

pierwszy demontaż przęseł otrzymaliśmy kwotę 280 tys. Zł, a także przekazał informację  

o wyeksponowaniu części przęsła przed Politechniką Gdańską. 

 

Radny Jan Kulas poprosił o zmianę formy przedstawiania sprawozdania z bieżącej działalności 

zarządu w okresie międzysesyjnym, a także o spotkania z Dyrektorami. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego przekazał, iż sposób przedstawienia informacji 

międzysesyjnej ponownie zostanie omówiona na najbliższym konwencie. 

 

Starosta Tczewski przekazał, że spotkania z Dyrektorami odbywały się po naborach i jeżeli 

chodzi o nabór to w szkołach nie brakuje miejsc i cała młodzież znalazła dla siebie miejsce. 

Starosta dodał, że od zawsze wszyscy nie znajdują miejsca w swoich wymarzonych szkołach, 

jest to spowodowane wynikami egzaminów. 

 

Radny Roman Małecki zapytał o termin podsumowania tegorocznego naboru, a także czy 

postawienie na jakość kształcenia nie spowodowało odpływu uczniów z powiatu.  
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Starosta Tczewski poinformował, że 31 sierpnia br. kończy się nabór i na obecną chwilę nie 

posiada informacji dotyczącej odpływu uczniów. 

 

Radny Roman Małecki przekazał, iż taką informację uzyskał od Wicestarosty na posiedzeniu 

Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji. 

 

Radny Adam Kucharek zapytał czy Starosta Tczewski podtrzymuje termin otwarcia Mostu 

Tczewskiego, do którego zobligował się poprzedni zarząd. 

 

Starosta Tczewski poinformował, iż nie chce składać deklaracji, zwłaszcza do czegoś czego nie 

jest w stanie przewidzieć, ale będzie szukać środków i rozwiązań. 

 

Radna Barbara Kamińska stwierdziła, że według prawa jesteśmy zobligowani do przyjmowania 

młodzieży nawet z najniższą punktacją na egzaminie. Dodatkowo stwierdziła, że nałożone 

ograniczenia mogą powodować odpływ uczniów do powiatów bez ograniczeń.  

 

Sprawozdanie Starosty Tczewskiego z bieżącej działalności Zarządu Powiatu  

Tczewskiego zostało przyjęte przez obecnych radnych poprzez aklamację. 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach oraz 

odpowiedziach na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji i w okresie międzysesyjnym 

 

Na salę przybył Radny Witold Sosnowski o godzinie 10 
40 

. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Tczewskiego odczytała informację dotyczącą interpelacji  

i zapytań. Wszystkie interpelacje i zapytania znajdują się do wglądu w Biurze Rady. 

 

7.  Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli za I półrocze 2019 roku- 

sprawozdanie to stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W związku z brakiem uwag oraz pytań Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził,  

że Rada przyjęła w/w informację poprzez aklamację.  

 

8. Informacja na temat złożonych przez radnych interpelacji w I półroczu 2019 roku 

- informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Jan Kulas zapytał o realizację kolejnych ścieżek rowerowych na terenie powiatu. 

 

Starosta Tczewski przekazał, iż zadania związane ze ścieżkami rowerowymi zgłoszone zostały 

do Strategii Rozwoju Województwa Pomorskiego, która jest w trakcie opracowywania.  

 

W związku z dodatkowych brakiem uwag oraz pytań Przewodniczący Rady Powiatu 

stwierdził, że Rada przyjęła w/w informację poprzez aklamację. 

 

9. Informacja z realizacji zadań inwestycyjnych za I półrocze 2019 roku – informacja 

ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radni Powiatu Tczewskiego przyjęli informację poprzez aklamację.  

 

Przerwa od 10
55

 do 11
05
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10.     Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Technikum wchodzącego w skład Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Pelplinie, ul. Sambora 5 (druk Nr 57/2019) 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji  – Gabriela Makać przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 22 Radnych (nieobecny Radny Andrzej Demski) 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

22 0 0 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/81/2019 w sprawie likwidacji Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Pelplinie, ul. Sambora 5 została podjęta 

jednogłośnie. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Tczewski (druk 

Nr 58/2019) 
 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji  – Gabriela Makać przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania nad autopoprawką: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

 
Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Tczewski została podjęta 

jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/82/2019 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Tczewski 

podjęta została jednogłośnie. 
 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone będą środki pochodzące z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2019 r. (druk Nr 59/2019) 
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Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego przedstawił pozytywną opinię Powiatowej Rady 

ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 Przewodniczący  Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej oraz Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów przedstawili pozytywną opinię komisji co do w/w projektu 

uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/83/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia zadań, na które przeznaczone będą środki pochodzące z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 r. zabytków została podjęta jednogłośnie. 
 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Ogniska Wychowawczego im. Kazimierza 

Lisieckiego „Dziadka” w Tczewie (druk Nr 60/2019)  
 

Przewodniczący  Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej przedstawił pozytywną 

opinię komisji do w/w projektu uchwały, dodatkowo zapytał o konsultacje z miastem  

w sprawie ogniska wychowawczego, a także czy opieka zostanie zapewniona w tym samym 

wymiarze.  

 

Starosta Tczewski poinformował, że opieka nad tymi dziećmi jest i będzie zapewniona. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego przekazał, iż w ocenie powiatu w mieście 

występuje wystarczająca ilość placówek opiekuńczo – wychowawczych, które zapewniają 

opiekę dzieciom.  

 

Radna Barbara Kamińska stwierdziła, że w projekcie uchwały nie ma zapewnienia, a jedynie 

możliwość znalezienia miejsca w innych świetlicach. Dodała, że wcześniej miały miejsce 

próby likwidacji, ale opinia publiczna była negatywna. Radna przekazała, że z uzasadnienia 

jasno nie wynika czy odbyły się rozmowy z miastem, które zapewnią nas o trafieniu dzieci do 

innych placówek oraz dopytała o powód tak wczesnego podejmowania projektu tej uchwały.  

 

Starosta Tczewski przekazał, że rozmowy z miastem i konsultacje z Panią Dyrektor oraz 

pracownikami ogniska miały miejsce, a dzieci mają zapewnione miejsca w domach 

środowiskowych,.  Dodał także, że w latach w których powstawało ognisko dzieci było bardzo 

dużo, a teraz ilość dzieci znacznie się zmniejszyła. Odnoście terminu przyjęcia uchwały 

Starosta poinformował, że jest to konieczne ze względu na konstruowanie budżetu.  

 

Radna Barbara Kamińska stwierdziła, że nadal termin jej nie przekonuje, a budżet zmieniamy 

co miesiąc.  

 

Radny Waldemar Pawlusek poinformował, że jest zwolennikiem szybszego terminu likwidacji, 

ponieważ uważa, że jest to lepsze pod względem społecznym i kadrowym. 

 

Radna Grażyna Antczak w pełni poparła Starostę Tczewskiego w tym temacie, dodała także, że 

przy otwieraniu tej placówki ilość dzieci była tak duża, że ciężko było je pomieścić, ale ma na 

nadzieję, że tego typu placówki nie będą potrzebne.  
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W związku z brakiem dodatkowych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

17 0 6 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/84/2019 w sprawie likwidacji Ogniska 

Wychowawczego im. Kazimierza Lisieckiego „Dziadka” w Tczewie została podjęta większością 

głosów. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia ponaglenia (druk Nr 61/2019) 

Radny Adam Kucharek zapytał jakiej sprawy dotyczyło ponaglenie.  

Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego przekazał, że ponaglenie dotyczyło trybu 

rozpatrywania sprawy dot. skargi.  

Radna Barbara Kamińska poruszyła temat wpływu skargi do Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. W swojej wypowiedzi przekazała, że nie została rozpatrzona zgodnie ze statutem, 

dodatkowo odczytała § 30 ust. 2 Statutu Powiatu Tczewskiego, a także zarzuciła 

niezastosowanie się do przepisów. Dodatkowo przekazała, iż cała komisja nie została 

poinformowana w związku ze złożonym przez nich wnioskiem dot. zwołania sesji.  

Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego stwierdził, że jego zdaniem nie było możliwości 

rzetelnego rozpatrzenia tej sprawy ze względu na terminy i organizację pracy oraz przekazał, że 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został poinformowany o zwołaniu sesji 

ustnie.  

Radny Dariusz Godlewski potwierdził, iż został poinformowany ustnie nie pisemnie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

15 6 2 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/85/2019 w sprawie rozpatrzenia 

ponaglenia została podjęta większością głosów.  
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zbadania zasadności skargi na uchwałę Nr 

34/110/2019 Zarządu Powiatu Tczewskiego z dnia 13 czerwca 2019 roku zmieniającą 

Regulamin Organizacyjny Starostwa Powiatowego w Tczewie (druk Nr 62/2019) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Dariusz Godlewski przedstawił 

pozytywną opinię do w/w projektu uchwały.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 
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ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

22 0 1 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/86/2019 w sprawie zbadania zasadności 

skargi na uchwałę Nr 34/110/2019 Zarządu Powiatu Tczewskiego z dnia 13 czerwca 2019 roku 

zmieniającą Regulamin Organizacyjny Starostwa Powiatowego w Tczewie została podjęta większością 

głosów. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół Rzemieślniczych  

i Kupieckich w Tczewie (druk Nr 63/2019) 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji  – Gabriela Makać przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

Radna Barbara Kamińska przekazała, że nie jest przekonana do uzasadnienia tego projektu, 

ponieważ idąc tym tokiem myślenia należałoby zmienić nazwę w innych placówkach  

w których wygaszane są szkoły innego typu, jednocześnie uznała, że zmiana nazwy w tym 

momencie jest nielogiczna, gdyż nazwa ma odzwierciedlać zakres kształcenia w danym 

zespole, ma być czytelna, zrozumiała i jednorodna, a w tej chwili przez 2 lata w Zespole Szkół 

Branżowych będzie funkcjonowało technikum poza szkołami branżowymi. 

Radny Roman Małecki stwierdził, iż zaproponowana ogólna nazwa nie identyfikuje szkoły  

i pożądane byłoby podkreślenie 10 – letniej tradycji w nazwie.  

Radny Waldemar Pawlusek stwierdził, że zmiana nazwy ma wielkie znaczenie w przyszłości, 

gdyż po reformie nazwa będzie bardziej zrozumiała. 

Starosta Tczewski Mirosław Augustyn poinformował, że nazwa została wybrana przez Radę 

Pedagogiczną i Panią Dyrektor, a zarząd przychylił się do ich decyzji.  

W związku z brakiem dodatkowych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

16 5 2 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/87/2019 w sprawie zmiany nazwy Zespołu 

Szkół Rzemieślniczych i Kupieckich w Tczewie została podjęta większością głosów. 
 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania   

i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych na terenie powiatu 

tczewskiego przez inne niż Powiat Tczewski osoby prawne lub fizyczne oraz trybu  

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania (druk Nr 64/2019)  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Taraszkiewicz – Gurzyńska przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji  – Gabriela Makać przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 
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Radny Dariusz Godlewski zapytał czy program dla wspólnych rozliczeń dla szkół zakupiony 

przez poprzedni zarząd już funkcjonuje.  

Starosta Tczewski Mirosław Augustyn poinformował, że program jest w trakcie wdrażania do 

wszystkich szkół. 

W związku z brakiem dodatkowych uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie projekt w/w uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

23 0 0 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/88/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek oświatowych prowadzonych na 

terenie powiatu tczewskiego przez inne niż Powiat Tczewski osoby prawne lub fizyczne oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i wykorzystania została podjęta jednogłośnie. 
 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tczewskiego na 2019 rok 

(druk Nr 65/2019) 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Taraszkiewicz – Gurzyńska przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych  

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

22 0 1 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/89/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Tczewskiego na 2019 rok została podjęta większością głosów. 

 

19. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr III/26/2018 Rady Powiatu Tczewskiego  

z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Tczewskiego na lata 2019 -2030 (druk Nr 66/2019) 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Taraszkiewicz – Gurzyńska przedstawiła 

pozytywną opinię komisji do w/w projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
 

Wyniki głosowania: 

Obecnych 23 Radnych 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

22 0 1 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że uchwała nr X/90/2019 zmieniająca uchwałę  

Nr III/26/2018 Rady Powiatu Tczewskiego z dnia 21 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Tczewskiego na lata 2019 -2030 została podjęta większością głosów. 
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Wszystkie wyniki imiennych głosowań stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

20. Interpelacje i zapytania 

 

Radny Adam Kucharek zapytał o informację dot. spółki Szpitali Tczewskich S.A., która 

zaplanowana jest w planie pracy na miesiąc wrzesień. Starosta Tczewski w swojej odpowiedzi 

przekazał, że dla chętnych może odbyć się dodatkowe spotkanie dot. szpitala.  

 

Radny Studený Jiří zapytał od kiedy Biuro Paszportowe będzie w pełni funkcjonowało, 

sytuację wydziału komunikacji oraz przywrócenie połączeń autobusowych w powiecie. 

 

Starosta Tczewski Mirosław Augustyn poinformował, że porozumienie odnośnie Biura 

Paszportowego zostało podpisane, a nabór na stanowisko rozpoczęto. Starosta odnosząc się do 

wydziału komunikacji, przekazał że wydział pracuje w praktycznie pełnym składzie i sytuacja 

jest opanowana, niestety poprzednie zaszłości spowodowały wydłużony czas oczekiwania. 

Starosta dodał, że transport publiczny nie jest w zakresie powiatów i do tej pory nie wpłynęły 

informacje dot. braku możliwości podróżowania transportem publicznym w niektórych 

miejscowościach powiatu. 

 

Radny Dariusz Godlewski zwrócił uwagę na problem zmniejszającej się ilości ludzi do pracy. 

 

Starosta Tczewski poinformował, że nie posiada informacji, aby ktokolwiek nie mógł 

przemieszczać się transportem publicznym oraz zapewnił że będzie reagować po zgłoszeniu 

takiego przypadku.  

 

Radny Studený Jiří zapytał czy były składane wnioski o dofinansowanie rządowe przewozów  

z miejscowości deficytowych oraz dopytał o procedurę rejestracji nowego pojazdu. 

 

Starosta Tczewski wyjaśnił, że dofinansowanie może uzyskać jedynie przewoźnik, a także 

przedstawił procedurę rejestracji pojazdów. 

 

Radny Dariusz Godlewski zapytał czy pracodawcy zgłaszający się z pojazdami o wyższym 

tonażu potrzebnymi do wykonywania pracy mają możliwość innego traktowania – jest to 

środek do wykonywania zawodu.  

 

Starosta Tczewski przekazał, że stara się pomagać na ile jest to możliwe wszystkim 

pracodawcom zgłaszających się do niego. 

 

Radny Adam Kucharek zapytał o podwyżki dla pracowników Starostwa Powiatowego  

w Tczewie. 

 

Starosta Tczewski Mirosław Augustyn przekazał, że podwyżki zostały przewidziane dla trzech 

wydziałów w wysokości 300 zł brutto.  

 

Radny Studený Jiří poruszył problem ulicy Za Dworcem w Tczewie związany ze skutkami 

przejazdów przez samochody ciężarowe wywożące rumowisko w związku z remontem Mostu 

Tczewskiego przez firmę BANIMEX.  

 

Starosta Tczewski stwierdził, że stan drogi zostanie przywrócony do stanu z przed remontu. 
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Radna Barbara Kamińska zapytała dlaczego Zarząd Powiatu nie przedstawił projektów uchwał 

wynikających z nowelizacji ustawy Karta Nauczyciela z dnia 13.06.2019 r. w sprawie: 

- dodatku za wychowawstwo klasy i w oddziale przedszkolnym (dot. przedszkola specjalnego 

w ZPS w Tczewie) w wysokości minimum 300 zł( potrzebna jest zmiana uchwały Rady 

Powiatu),  

-określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli praktycznej 

nauki zawodu w szkołach i kwalifikacyjnych kursach zawodowych, gdzie ustawodawca 

wskazuje ,że nie może być wyższa niż 20 godzin tygodniowo. 

 

Radna Barbara Kamińska podkreśliła, że za kilka dni rozpoczyna się nowy rok szkolny i takie 

ustalenia są niezbędne dla przygotowania aneksów do projektów organizacyjnych oraz 

aneksów do wymiaru uposażenia, dziwi też fakt, że od 13.06 br. nie przygotowano 

wymaganych przez ustawodawcę zmian jak to zrobiły inne organy prowadzące np. Gdańsk, 

Sopot. 

 

Starosta Tczewski poinformował, że  ustawa jest dokumentem wyższego stopnia i do niej 

będziemy się odnosić. Dodał również, że ze strony zarządu nie ma złej woli.  

 

Radna Barbara Kamińska stwierdziła, że nie ma w regulaminie dodatku za wychowawstwo w 

przedszkolach, a w regulaminie wystarczyłoby skreślić kwotę 200 zł., większy problem 

stanowi wysokość pensum nauczycieli przedmiotów zawodowych.  

 

Starosta Tczewski przekazał, że z regulaminu zostanie wykreślona kwota 200 zł i zamieniona 

na 300 zł. 

 

Radna Gabriela Makać dodała, że wypłaty za wychowawstwo mogą zostać wypłacone do  

31 września.  

 

Radna Barbara Kamińska zgodziła się z terminem przekazanym przez Radną Gabrielę Makać,  

a także dodała, że procedura podejmowania uchwał jest dłuższa i jeśli zrobimy to w następnym 

miesiącu to nie zdążymy do końca września.  

 

Radna Gabriela Makać stwierdziła, że rząd zrzucił na samorządy bardzo trudne zadania,  

a środki na to zadanie muszą zostać znalezione w budżecie.  

 

Radny Studený Jiří zapytał czy w budżecie na 2020 rok znajdą się środki na remont  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Pelplinie. 

 

Starosta Tczewski Mirosław Augustyn przekazał, że po uregulowaniu spraw związanych  

z przekazaniem własności, zarząd podejmie decyzje co do kolejnego etapu remontu 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Pelplinie. 

 

Radny Roman Małecki zapytał z czego wyniknęły problemy związane z przeoczeniem uchwał 

nowelizujących przepisy. 

 

 

21. Wnioski, oświadczenia i informacje 

 

Radny Stanisław Smoliński zawnioskował o remont zatoki autobusowej przy ulicy 30 – 

Stycznia – Plac Piłsudskiego - stan jezdni uniemożliwia wsiadanie osobom niepełnosprawnym 

oraz matkom z wózkami. 
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Radny Piotr Łaga podziękował za zaangażowanie w projekcie pt. „Nasz głos w Europie” 

 

Radny Jan Kulas zwrócił się do Starosty Tczewskiego z prośbą o przygotowanie informacji na 

temat rozwiązania problemów związanych ze strajkiem, a także poprosił o objęcie patronatem 

rocznicę dziedzictwa Solidarności.  

 

Radny Roman Małecki przypomniał, że Tczew obok Lublina i Świdnika w lipcu 1980 roku 

jako pierwszy stanął w protestach sierpniowych.  

 

Radny Jan Kulas zapowiedział bieg upamiętniający Kazimierza Piechowskiego oraz zarosił 

Radnych do aktywnego udziału w tym biegu. Dodatkowo poprosił o zaangażowanie  

w publikacjach związanymi ze 100 – leciem urodzin śp. Kazimierza Piechowskiego. 

 

Radny Piotr Łaga zaprosił na tegoroczny Jarmark Cysterski, zaś Przewodniczący Rady Powiatu 

Tczewskiego zaprosił na VI Pomorskie Święto Wisły. 

 

22. Zakończenie obrad 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Tczewskiego Marek Modrzejewski, w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął posiedzenie X Sesji Rady Powiatu 

Tczewskiego VI kadencji. 
Zakończenie sesji godz. 12 

24  
 

Sporządziła:          Zatwierdził:  

Patrycja Kata  

Przewodniczący Rady  

/-/ Marek Modrzejewski 

 

 


